
Bestyrelsesmøde d.27-10-21 Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen, Anna Lise, Lars Bo og Tina, Afbud: Lars og Anton 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen. 
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: En fraflytning i nr. 19 og to fraflytninger i nr. 
23. Vi har fået et tilbud på beklædning af elevator tårne på ca. 200.000 kr. Det 
kommer til godkendelse på budgetmødet d. 4-1-22. Der har desværre været 
en del sygdom iblandt gårdmændene, så de har haft en travl periode. Status 
for affald: Vi mangler plads i molokkerne og der arbejdes på sagen. Sortering af 
affaldet kan blive bedre, så kom gerne med spørgsmål hvis I er i tvivl.  
 

4. Information fra formanden: Ny dør i Generatoren fungerer rigtig godt efter 
formålet og de nye fliser i kælderen pynter på gulvet. Vi havde en vellykket 
grill aften med godt fremmøde. Og vi vil fremadrettet beholde sprit 
dispenserne ved trappeopgangen til fri afbenyttelse. Se de nye fotos der er 
lagt ind på Lejerbo`s hjemmeside af vores afdeling. Jørgen vil arbejde på at få 
en demonstration af vores hjertestarter i fælleshuset sammen med Casa Nova. 
På valg til bestyrelsen på årsmødet 2022 er: Anna- Lise og Tina.  Anton vil 
gerne være suppleant, så mangler vi et nyt bestyrelsesmedlem. Vores 
ejendomstjek gik problemfrit og der er ikke de store udfordringer pt.  

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Forretningsfører Ebbe Johansen stopper til 
marts 2022. Ansættelse af ny forretningsfører er i gang.  
 

6. Vi har planlagt julekomsammen i Generatoren d. 26. november Indbydelse 
kommer snart.  
 

7. Bordet rundt: Husk at vi som noget nyt, har fået telefonnumre på et 
vagtselskab, der skal ringes i nødstilfælde og hvis der sker skader udenfor alm. 
arbejdstid. Husk at få en autoriseret installatør til at installere dine hårde 
hvidevarer og få et installationsskema hos varmemesteren.  
 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 26-01-22 kl. 16.30 
 

Referent Tina 


